朝陽科技大學 096學年度第1學期教學大綱 Internetnet and Information 網際網路與資訊

當期課號	3551	Course Number	3551
授課教師	麥哲恩	Instructor	TURTON,MICHAEL ANDREW
中文課名	網際網路與資訊	Course Name	Internetnet and Information
開課單位	應用外語系(二進)三A	Department	
修習別	必修	Required/Elective	Required
學分數	2	Credits	2
課程目標	在HTML將介紹學生從網路的結構和歷史,到文字代碼和到對blogs,blogging和到共同的網站建構節目建構網站。我們也將談論查尋節目和搜尋,人工智能、網路商務和營銷和其他現代新的網路應用。	Objectives	Students will be introduced the structure and history of the internet, to writing code in HTML, and to blogs, blogging, and website construction with common website construction programs. We will also discuss search programs, and searching, artificial intelligence, internet commerce and marketing, and other new, modern applications of the internet.
教材	網建築節目、blog平臺和贈送品。	Teaching Materials	Web construction programs, blog platforms, and handouts.
成績評量方式	評量成績: 由功課及上課出席率來評量成績。缺 課六次即當掉。	Grading	GRADES: Grades will be based on homework and class attendance. If you miss class six times, you will fail. If you do not do the homework, you will fail.
教師網頁	-		
教學內容	類將學習計算機詞彙量和識字,并且學會基本的HTML為網站建築和blogging。	Syllabus	The class will study computer vocabulary and literacy, and learn basic HTML for website construction and blogging.

尊重智慧財產權,請勿非法影印。